
 

Verslag Algemene Ledenvergadering Bridgeclub DDS d.d. 31 oktober 
2024 (Najaarsvergadering) 

Plaats:  De Schakel, Vleuten 

Aanwezig: Leden en bestuursleden van de vereniging. In totaal 60 leden hebben de 
presentielijst getekend. 

1. Opening en Vaststellen Agenda 

De voorzitter Joke Ederveen opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Bestuursleden Arie Kamerbeek en Roos Oomen zijn verhinderd i.v.m. vakantie resp. ziekte. De 
agenda met bijlagen zijn verstuurd naar de leden op 23 oktober 2024. De concept agenda wordt 
vastgesteld zonder wijzigingen. Enkele leden hebben gereageerd met verzoek om vragen of 
toelichting (Han Knols en Renée Tulder met vragen over het wedstrijdreglement, Renée vT met 
een vraag over de organisatie van de indeling van de clubavonden.) Dit wordt bij de betreSende 
punten behandeld. 

2. Korte Evaluatie Lopende Verenigingsjaar 

Korte samenvatting van de activiteiten tot nu toe (zomerdrives, buitendrive, start OPC en interne 
viertallen) en als hoogtepunt het geslaagde lustrumfeest op 5 oktober. Nogmaals complimenten 
voor de lustrumcommissie.   

3. Vaststellen Notulen ALV Voorjaarsvergadering van 18 April 2024 

De aanwezigen keuren de notulen goed. 

4. Jaarverslag clubjaar (1 juni 2023 – 31 mei 2024) 

Het jaarverslag van het afgelopen verenigingsjaar was rondgestuurd. Joke licht toe dat er niet is 
geschreven over de voortgang van de interne organisatie. Renée van Tulder heeft gevraagd of de 
interne organisatie van de clubavonden naar wens verlopen. Joke lichtte toe dat de TC bezig is 
om de rollen en taken beter te omschrijven, wat nodig is vanwege de groei over de laatste jaren. 
En input van leden is zeker gewenst. Een aandachtspunt in het lopende seizoen. Misschien een 
nadenksessie over ’wat zou je willen doen?’ en ‘wat zou je ‘zelf willen doen?’. 

5. Financiën 

Het financieel resultaat wordt gepresenteerd en er wordt een toelichting gegeven op de 
begroting voor het volgende jaar door de penningmeester Peter van der Lubbe. Ook de financiële 
positie wordt toegelicht (beide documenten waren rondgestuurd). Wanneer de zaalhuur 
berekend gaat worden, zal de een groot deel van de financiële reserve opnemen. 

De kascommissie bestond dit jaar uit Rik Snooy en Han Knols. Er is schriftelijk verslag 
uitgebracht en de commissie adviseert de vergadering het beleid goed te keuren.  



6. Decharge Bestuur: 

De leden stemmen in met de decharge van het zittende bestuur over het afgelopen 
verenigingsjaar. 

7. Bestuurssamenstelling 

De vergadering stemt in met de herbenoeming van Arie Kamerbeek als secretaris en Roos 
Oomen als bestuurslid.  

8. Benoeming Kascommissie 2024-2025: 

De vergadering benoemt Rik Snooy en Bas van Gelderen als leden voor de kascommissie van het 
komende jaar. Han Knols is reservelid. 

9. Huisvesting 

De huisvestingssituatie was in het kort uitgelegd in de bijlage van de agenda. Het betreft 
enerzijds het bericht dat DDS niet eer wordt opgenomen in de voorkeursplanning voor de 
Schakel. En anderzijds dat er een voorgenomen tariefverhoging is van 0% naar 35% vanaf 
januari. De situatie met welzijnsorganisatie DOCK is schimmig, omdat we denken dat zij 
onterecht adviseren over al dan niet gebruik van de Schakel. Ans Roest vertelt over recente 
negatieve ervaringen met DOCK. Els Schijf adviseert het ouderenbeleid van de gemeente onder 
de aandacht te brengen. 

Er wordt besloten een huisvestingscommissie in te stellen om verdere stappen te onderzoeken 
en adviseren. Deelnemers Mieke Claushuis, Hennie de Vries, Han Knols, Pieter de Wit (had zich 
schriftelijk beschikbaar gesteld) en nog een vijfde lid. Joke vraagt de leden om mee te denken en 
ideeën voor alternatieve locaties aan te reiken. 

10. Technische Zaken 

De materiaalcommissie (Hilda van den Bosch en Joke Könst) wordt hartelijk bedankt voor het 
vele werk dat is verricht. Namens de commissie het verzoek om uitlenen van materialen 
uitsluitend via de materiaalcommissie te laten lopen. 

TC hoofd Ton Mook vertelt dat er vragen zijn binnengekomen over het WR. De eerste is over de 
vele stappen bij protesten (dat mag een stapje minder). Via Renée zijn suggesties 
binnengekomen met verzoek om verduidelijking van een aantal artikelen, plus het verwijderen 
van een aantal artikelen die toch al in het reglement van de bond staan. Dit kan worden 
meegenomen bij de volgende versie van het WR. 

Hilde Claessen vraagt of het klopt dat je de eigen verdediging tegen een multi-2ruiten mag inzien 
aan tafel. Dit is inderdaad het geval. Ton maakt een verdediging tegen de multi-2Ruiten opening 
voor de leden die daar belangstelling voor hebben. 

In het jaarprogramma staat een aantal thema-avonden gepland. Hennie de Vries (docent, niet 
aanwezig) heeft voorgesteld om in plaats van de boekje 1 cursus in januari, nu een “boekje3’ 
cursus te doen. De onderwerpen worden voorgelezen, het zouden 13 avonden zijn. De vraag is of 
leden dit zien zitten en of er belangstelling voor. Dit wordt positief ontvangen, ca. 20 handen 
gaan omhoog bij de vraag wie er belangstelling wou hebben. Renée vraagt of het verschuiven van 



de ‘Boekje 1” cursus naar het najaar niet ten koste zou gaan van instroom van nieuwe 
cursisten/leden. Joke had dit nagevraagd en Hennie had aangegeven dit juist niet te verwachten. 

Het jaarprogramma was rondgestuurd. Pieter de Wit heeft schriftelijk de vraag gesteld wanneer 
de door hem ter beschikking gestelde Jetske-van -Hees wisselprijs gespeeld wordt. Dit is 
gepland tegelijk met de slotdrive in mei (excuses voor het wegvallen van de prijs in het concept) 

11. Rondvraag 

Ed Jansen vraagt aan de leden of de (vaak hilarische) foto’s uit de fotokast bij het lustrum op de 
website (achter de login) kunnen worden gezet. Niemand heeft een probleem hiermee. 

Mieke Claushuis vraagt aan de deelnemers om een applaus voor het bestuur vanwege hun inzet. 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20 uur en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en 
bijdragen. 


